



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
23 OKTOBER 2014

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	OSCAR "KALLDAL" KALLDAL
SEKRETERARE	FRIDA "\$MULTRON" ULANDER
LEDAMOT	SABINA "SABZ" SÖDERSTJERNA
ORDFÖRANDE DP	FELIX "FELKAN" ERIKSSON
ORDFÖRANDE F6	EMIL "CREMIL" EJBYFELDT
ORDFÖRANDE FNOLLK	FANNY "FENIX" VIKSTEN (FRÅN 12.06)
ORDFÖRANDE SNF	JONAS "CHRISTMAS" KÄLLÉN
ORDFÖRANDE FOC	NERMIN "NERO" TRNJANIN (FRÅN CIRKA 12.20)
ORDFÖRANDE FARM	MARINA YUDANOV
ORDFÖRANDE UTBILDNINGSENHETEN	DAVID ÅDVALL

**§1 Mötets öppnande** Oscar öppnar mötet kl.12.01.

**§2 Val av justerare** Jonas Källén väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

**§4 Runda bordet**

• **Kärnstyret:**

- Kalldal har pluggat och förberett sig inför mötet med Jana, Johan, Cederwall imorse.
- Frida håller på att få sektionmötesprotokollet justerat.
- Sabz har varit på möte tillsammans med Kalldal. Julbordsmöte i em. Har även besökt FARMs möte.

- **FARM:** har branschkväll i december, ska ha möte imorgon. Har planerat asping.
- **FnollK:** har haft ohmsits, hängt upp aspaffischer. Har en del kvar med OPXX.
- **DP:** har bestämt datum för sektionsaktivastädningen, söndag lv1. Planerat teambuildig som ska vara måndag lv1.
- **Foc:** har varit och handlat, bland annat julmust. Mekat med flipper.

---

Oscar Kalldal  
Ordförande

---

Frida Ulander  
Sekreterare

---

Jonas Källén  
Justerare



- **SNF:** har fått in de nya bra i gruppen, börjat kolla på nästa läsperiods kurser.
- **F6:** planerar ET-raj och raggat puffar.

**§5 Info** Vi har en skrivare numera. Man kan skriva ut med mobilen. Den är till för att skriva ut t ex. protokoll och verifikat, ej affischer och annat marknadsföringsmaterial.

**§6 Möte programledning** Kalldal och Sabina var på möte imorse. Det gick ganska bra och de har bokat in ett till möte i lv1.

**§7 Workshop festkultur** Workshop med alla i DP, F6, FnollK, FOC och Styret innan vi fattar något beslut. Kommittéerna får kolla vilken dag som passar i lv1 och meddela Kalldal.

**§8 Kontakt i KL** David är på besök! Han är UO och vår kontaktperson i KL. Man kan prata med David om allt.

**§9 Övriga frågor**

- **Puffning:** Det finns en puff-lista. Kommer den att användas? Diskussionen går lite fram och tillbaka, och den kommer inte att ersätta att gå ut och ragga puffar personligen, men kan vara bra till t ex julbord, FARM-grejer, FnollK-grejer. Helt enkelt ytterligare en kanal att nå ut till folk. Skulle nog vara en bra grej under mottagningen. Vi fixar ihop listan och sen får vi marknadsföra den.
- **SaFt:** Det kan bli kallt. Ta med en kavaj.

**§10 Nästa möte** Nästa möte blir 6 november 2014.

**§11 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Oscar kl. 13.02.

Veckans serie Från PC and Pixel.



Av Tak Bui